
Protokół Nr 15/16 

z 15 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Grabowo odbytej w dniu 14 grudnia 2016r.  

w sali narad Urzędu Gminy Grabowo. 

 

Początek posiedzenia - godzina 10.00, zakończenie - godzina 11.45. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Edward Chrzanowski.  

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Chrzanowski Edward  

2. Górski Kazimierz  

3. Konopko Małgorzata  

4. Melaniuk Mariusz Dariusz  

5. Sierzputowski Rafał  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Pogorzelska Mirosława – przewodnicząca RG 

2. Wiśniewski Janusz – wiceprzewodniczący RG 

3. Piętka Andrzej – wójt gminy  

4. Edyta Mosakowska - skarbnik gminy 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Ustalenie planu pracy na 2017 r. 

4. Omówienie projektu budżetu gminy Grabowo na 2017 r. 

5. Wolne wnioski.  

6. Zamknięcie posiedzenia 

 

Przebieg posiedzenia: 

 Ad. 1. Obrady 15 posiedzenia Komisji rewizyjnej otworzył przewodniczący p. E. Chrzanowski.  

Po powitaniu członków komisji oraz osób zaproszonych, stwierdził prawomocność obrad oraz odczytał 

proponowany porządek dzienny posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do porządku dziennego. 

 Ad. 2. Przewodniczący oświadczył, że z protokołem z poprzedniego posiedzenia można było 

zapoznać się w pokoju obsługi rady oraz na stronie BIP UG Grabowo.  

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag merytorycznych do treści protokołu. Protokół  

z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie w zapisanym brzmieniu. 

Na stan 5 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji. W głosowaniu jawnym 

spośród obecnych 5 członków Komisji za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia głosowało  

5 członków Komisji. Nie było członków Komisji głosujących przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

 Ad. 3. Przewodniczący Komisji zaproponował pięć spotkań w 2017 r. wg tematyki określonej w 

propozycji wniosku. Członkowie Komisji nie zgłosili innych tematów do planu pracy na 2017 r. 

Na podstawie przedstawionych przez Przewodniczącego zagadnień, Komisja sformułowała wniosek  

Nr 15/11/16, stanowiący załącznik Nr 2 do protokołu. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Na stan 5 członków Komisji za przyjęciem wniosku głosowało 5 obecnych. 



 Ad. 4. Głos zabrał Wójt Gminy przedstawiając planowane  na 2017 rok inwestycje, ujęte w projekcie 

budżetu na  rok 2017. Szczegóły dotyczące projektu budżetu na rok 2017 przedstawiła Komisji Skarbnik 

gminy – p. E. Mosakowska. 

Po wysłuchaniu planów, wyjaśnień i objaśnień dot. budżetu na 2017 r. członkowie Komisji nie wnieśli 

żadnych uwag i zastrzeżeń. 

Ad. 5. Wójt poinformował, że po reformie szkoły w gminie będą szkołami ośmioklasowymi,  

w kwestii rozwiązania dowozu uczniów, w związku z przekazaniem tego zadania do końca roku  szkolnego 

firmie przewozowej, kierowcy mogą być zatrudnieni w tejże firmie lub pozostaną w zatrudnieniu w gminie. 

Ad. 6. Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął 15 posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej. 

 

        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

       /-/ Edward Chrzanowski 

 


